



## ACTA REUNIÓ AFA - DIMECRES 15 DE MARÇ DE 2023

HORA: 21.30

**Assistents:** ER, TJ, CR, EV, JL, LM, LV, MN, MV, MM, NJ, NA, OM, SG, CH, DP, EH, MG, NG, DR, PP, RH, MG, EP, BF, AV, NG, NF i SM.

### Ordre del dia:

1. **Buscar relleu/col-laboració** per la Nereida, de la **Comissió de Menjador**. Hi ha diverses tasques pendents i caldria algú més el més aviat possible (**Comissió Menjador**).

Cal ajuda i persones noves a la Comissió de Menjador. Hi ha temes urgents a tractar amb GRSana, entre d'altres la renovació del contracte.

Paral·lelament es vol fer una enquesta per a saber quin és el grau de satisfacció. Hi ha queixes a petit comitè i estaria bé parlar-ne. **Es crearà un google form per a saber què opina la comunitat.**

GRSana vol proposar, de cara al curs vinent, que hi hagi l'opció de que les famílies que ho demanin esmorzin al SAM, per un cost de 1,5€. **Es farà un sondeig per saber si les famílies en farien ús. Caldrà parlar del preu.**

Es sotmet a votació el fet de que les tardes de juny, de 15,30-16,30 que actualment tenien un cost de 2€ sense contingut, passin a tenir contingut a mode de casalet. **S'aprova.** Les famílies podran optar a una tarda per valor de 2€, tota una setmana per valor de 8€ i totes les tardes per valor de 20€.

**S'afegeixen a la comissió: LV, SM, JL i OM.**

**Dubtes:** hi ha dubtes al voltant de la normativa de menús (que aquesta la marca el Departament), sobre la possibilitat d'usar tovallons que es portin de casa (a mode d'escola verda i sostenible) i també la possibilitat de donar iogurts ensucrats o no. Tot això es treballarà i es parlarà a la nova comissió formada a l'actual reunió.

2. **Aprovar o no** la possibilitat d'incorporar l'extraescolar de Batucada al centre el curs vinent. Caldria, però, invertir 1400€ en instruments, instruments que restarien a disposició de l'escola després. (**Comissió Extraescolars i Econòmica**)

Hi ha una proposta de fer Batucada al migdia de cara al curs vinent. Funciona molt bé però requereix una inversió inicial. La part positiva és que quedarien a l'escola per fer-los servir després.

Valoració de si es poden comprar la meitat, si és possible fer-ho més d'un cop a la setmana i també comprar-ne de segona mà. S'emplaça per la propera reunió, un cop la persona responsable ens aporti més informació. També caldria fer una preinscripció per veure quants infants tindria l'extraescolar.

### **3. Informar sobre la celebració de Sant Jordi. (Comissió Festes i Biblioteca).**

S'excusa la NS. Sant Jordi es farà el dia 21. A les aules es faran diferents activitats. A les famílies d'Inicial i Infantil es faran conta contes. Es faran dues paradetes: llibres i altres. Els llibres aniran a parar a un compte per a fons bibliogràfic i la resta a festes. La Hilde portarà llibres i ajudarà a vendre. Es poden donar llibres i vendre els que estan bé. Es farà una crida via delegats i a granets de sorra. Hi ha damunt de la taula la possibilitat de fer una marató de lectura d'obres de Roald Dahl.

La comissió de biblioteca també busca a persones que col·laborin i s'engresquin amb els diferents projectes. La feina més important és gestionar els tallers literaris, reunir-se un parell de cops l'any amb l'escola i també preparar, de manera conjunta, Sant Jordi.

**S'apunten a la comissió la SM (de cara al curs vinent) i la LM.**

### **4. Informacions diverses:**

- A. Es pretén reactivar el grup de CAPS i la Presidenta per tal de fer circular més la informació i també donar autonomia a les comissions. **No es veu clara la necessitat, de manera que es desestima aquesta idea.**
- B. Des de GRSana s'havia demanat permís per a fer servir les instal·lacions de la cuina de Pinetons durant el Casal d'Estiu que tindrà lloc a Puiggraciós. **S'aprova la proposta.**

### **5. Precs i preguntes.**

**Propera reunió 26 d'abril a les 21.30 h.**